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P R O T O K Ó Ł  NR LX/23 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 28 września 2023 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 14 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Zwolińska Magdalena    - Sekretarz Gminy 

3/ Rajewska-Jaworowicz Joanna   - Skarbnik Gminy 

4/ Szczepankiewicz Katarzyna   - Radca Prawny UM 

5/ Kierownicy wydziałów, sołtysi, goście. 

 

Do pkt. 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kożuchowie Ireneusz Drzewiecki dokonał otwarcia 

sesji o godz. 11:00 witając radnych oraz gości.  

Na wstępie złożył podziękowania Pani Halinie Perdian- radnej Rady Miejskiej, Panu 

Marcinowi Janik – Dyrektorowi MOSiR-u oraz Pani Paulinie Pawłowskiej – pracownikowi tut. 

Urzędu, za udział w poczcie sztandarowym oraz za reprezentowanie w trakcie uroczystości 

poświęcenia Sztandaru Towarzystwa Miłośników Lwowa i Kresów Południowo-Wschodnich 

Oddziału w Kożuchowie.  

Złożono gratulacje Kołu Gospodyń Wiejskich „Na Obcasach” w Studzieńcu za zdobycie 

drugiego miejsca w Konkursie dla Kół Gospodyń Wiejskich o Nagrodę Małżonki Prezydenta. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Kożuchowie poinformował o obowiązku 

w zakresie nie ujawniania bez uzasadnionej potrzeby danych osobowych osób niebędących 

funkcjonariuszami publicznymi. Stwierdził prawomocność obrad oraz odczytał porządek obrad 

informując, że sesja rady jest utrwalana i transmitowana za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował również, że w dniu 25 września br. 

odbyło się posiedzenie Komisji Społeczno-Budżetowej oraz Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Kożuchowie, natomiast w dniu 27 września br. odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa 

i Rozwoju Wsi Rady Miejskiej w Kożuchowie. W dniu 28 września br. po sesji zaplanowano 

posiedzenie komisji doraźnej ds. nazewnictwa ulic, placów i skwerów. 
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Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Wnioski do budżetu Gminy na 2024 rok. 

3. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

4. Interpelacje i zapytania. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   5.1. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2023 rok /numer druku LX/1/23/, 

   5.2. zmieniającej uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników za udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub 

ćwiczeniu /numer druku LX/2/23/, 

   5.3. zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych /numer druku LX/3/23/, 

   5.4. przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Kożuchów na lata 2023-2026 

z perspektywą do roku 2030 /numer druku LX/4/23/, 

   5.5. ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Gminy 

Kożuchów /numer druku LX/5/23/, 

   5.6. wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia 

w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych 

zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części /numer druku LX/6/23/. 

6. Sprawy różne. 

7. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr LIX. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Nie zgłoszono wniosków formalnych do przedstawionego porządku obrad.  

W związku z tym porządek obrad uważa się za przyjęty jednogłośnie /za – 14/. 

 

Do pkt. 2 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił radnych o składanie 

wniosków do budżetu Gminy na 2024 rok w formie ustnej lub pisemnej. 

W dyskusji udział wzięli: Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, 

Kardynał Henryk – radny Rady Miejskiej, Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej, Jagasek 

Paweł – Burmistrz Kożuchowa.  

Podczas dyskusji zgłoszono oraz omówiono wnioski do budżetu Gminy Kożuchów na 

2024 rok.  Wnioski do budżetu z poszczególnych komisji stałych rady miejskiej zostały 

wcześniej przekazane do Biura Rady. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 
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Do pkt. 3 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację o udzielonych odpowiedziach 

na interpelacje złożone podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 31 sierpnia 2023 roku. Następnie 

przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. /Informacja w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, Jagasek 

Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej.  

 Podczas dyskusji zapytano o szczegóły spotkania dotyczącego II etapu renowacji murów 

obronnych wzdłuż ul. Chopina, Limanowskiego i 1 Maja, spotkania Związku Międzygminnego 

„Eko-Przyszłość”, spotkania z firmą In-park, poproszono o udzielenie informacji na temat 

rozmowy oraz pisma mieszkańca Książa Śląskiego, skierowanego do Biura Rady w sprawie 

dofinansowania dowozów dzieci do szkół poza miejscem zamieszkania. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Do pkt. 4. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie interpelacji 

i zapytań w formie ustnej lub pisemnej. Następnie otworzył i zamknął dyskusję. 

 

Interpelacje złożone w formie pisemnej podczas sesji Rady Miejskiej 

 

Iskra Anna – radna Rady Miejskiej 

1. Po raz kolejny i mamy nadzieję, że ostatni, mieszkańcy ul. Żagańskiej z Podbrzezia Górnego 

pytają, kto odpowiada za regulację włazów studni kanalizacji sanitarnej zlokalizowanych 

w ciągu drogi wojewódzkiej nr 296 w mieście Kożuchów oraz w Podbrzeziu Górnym. Temat 

zgłaszany był już w 2019 r. i do tej pory nie został zrealizowany. Ani PUK USKOM z Kożuchowa 

ani ZDW z Zielonej Góry nie zamierza zrealizować w/w prac. Pytamy kto poniesie 

odpowiedzialność, gdy coś się komuś stanie? Co wtedy? Prosimy o konkretną odpowiedź w tej 

sprawie, kto ponosi odpowiedzialność za te studnie i kiedy zostaną one wyregulowane. 

2. Proszę o odnowienie pasów dla pieszych pomiędzy ul. Moniuszki, a Klonową przy samej 

ścieżce rowerowej (są niewidoczne). 

 

Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej 

Cyt. 

3. Proszę o udostepnienie projektów na płycie CD (projekt wykonawczy, kosztorys, załączniki - 

zobowiązuję się pokryć koszty udostepnienia informacji) : 

- Projektu budowy świetlicy w Książu Śląskim; 

- Projektu przebudowy budynku byłej szkoły w Studzieńcu. 

 

Nowocień Andrzej – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

4. Proszę o zalanie dziur na drodze dojazdowej do cmentarza w Stypułowie. 
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Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

5. Zwracam się z wnioskiem o rozpoczęcie procedury i przeprowadzenie w najbliższej przyszłości 

dyskusji w sołectwach i przyjęcie wieloletnich planów odnowy miejscowości. Ma to związek 

z dotacjami zewnętrznymi, które wymagają posiadanie aktualnego takiego planu i żeby być 

przygotowanym do składania wniosków dotyczących terenów wiejskich. 

 

Do pkt. 5.1. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2023 rok /numer druku LX/1/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 14/. 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 5.2. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmieniającej uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników za udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu 

/numer druku LX/2/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów /za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 2/. 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 5.3. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych /numer druku LX/3/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 14/. 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 5.4. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Kożuchów na lata 2023-2026 

z perspektywą do roku 2030 /numer druku LX/4/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 14/. 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 5.5. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Gminy 

Kożuchów /numer druku LX/5/23/. 

Projekt uchwały nie został przyjęty /za – 0, przeciw – 14, wstrzymało się od głosu – 0/. 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 5.6. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia 

w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych 

zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części /numer druku LX/6/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 14/. 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

/Protokół imiennego głosowania w załączeniu./ 

 

Do pkt. 6.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: Żak Ryszard – radny Rady Miejskiej, Kardynał Henryk – radny 

Rady Miejskiej, Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej, Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący 

Rady Miejskiej, Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, 
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Pazdyka Krzysztof – radny Rady Miejskiej, Szukiełowicz Zdzisław – radny Rady Miejskiej, 

Raczykowski Krzysztof – sołtys Sołectwa Mirocin Dolny, Kucharska Teresa – Sołtys Sołectwa 

Podbrzezie Dolne. 

Podczas dyskusji podziękowano za zorganizowanie Turnieju Szkół „Młodzi Bohaterowie 

Sportu”, który odbył się w dniu 21 września br. na Stadionie Miejskim w Kożuchowie oraz 

XX Memoriału Pawła Piotrowskiego, który odbył się 23 września br. na hali sportowej ZSP Nr 5 

w Kożuchowie, poproszono o uprzątnięcie rowu przy ulicy Nowosolnej w Kożuchowie, 

zapytano o opinię Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Zielonej Górze w sprawie 

rekultywacji odpadów w Mirocinie Dolnym, odczytano pismo mieszkańców Książa Śląskiego 

w sprawie dofinansowania dowozu uczniów do szkół poza granicami gminy. Podczas dyskusji 

wyrażono bezzasadność udzielenia wspomnianej dotacji. Radni zostali poinformowani 

o złożeniu pisma do radcy prawnego o wyrażenie opinii w sprawie dotacji dowozu uczniów do 

szkół znajdujących się poza obwodem, a przede wszystkim poza gminą. 

Burmistrz Kożuchowa przedstawił kalkulacje otrzymywanej subwencji oświatowej przez 

Gminę Kożuchów.   

W dalszej części dyskusji radny Marcin Jelinek poinformował, że złoży wniosek do 

budżetu Gminy na 2024 rok w sprawie partycypacji kosztów dowozu uczniów z Książa 

Śląskiego do szkoły w Drzonkowie. Następnie powrócono do zgłoszonego tematu dotyczącego 

uprzątnięcia rowu przy ulicy Nowosolnej, zwrócono uwagę na panujący bałagan przy Cmentarzu 

Komunalnym przy ulicy Zielonej w Kożuchowie. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję.  

 

Do pkt. 7. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na podstawie § 32 ust. 3 

Statutu Gminy Kożuchów, w związku z brakiem wniesienia poprawek i uzupełnień do protokołu 

nr LIX/23 z dnia 31 sierpnia 2023 r. z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie, uważa się go za 

przyjęty.  

 

Do pkt. 8. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady dziękując wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 12:15. 

 

 

 

 



7 

 

          Protokołowała                           Przewodniczący Rady Miejskiej 

  

   /-/ Magdalena Raszewska              /-/ Ireneusz Drzewiecki 

 

 

 

Podjęte uchwały: 

- LX/457/23 – w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2023 rok. 

- LX/458/23 – w sprawie zmieniającej uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników za udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, 

szkoleniu lub ćwiczeniu. 

- LX/459/23 – w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

- LX/460/23 – w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Kożuchów na lata 

2023-2026 z perspektywą do roku 2030. 

- LX/461/23 – w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 

o uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia 

schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części. 

 


